



HKUST Staff Association 香港科技大學教職員協會

Corporate Games 2018

2018 年「工商機構運動會」

We are pleased to announce that the University has successfully enrolled in the following Corporate Games sports events organized by the Government in 2018. Details of competitions are as follows:

我們很高興地宣佈，科大已成功報名參加由政府康樂及文化事務署主辦的「工商機構運動會 2018」。比賽詳情如下：

1. Distance Run 長跑

To be held on 28 January, 2018 at Plover Cove Reservoir, Tai Po

定於 2018 年 1 月 28 日在大埔船灣泳灘舉行

Quota : 10 for men's open, 10 for men's senior(age 35 +), 10 for ladies

名額：男子公開組 10 人，男子組（35 歲以上）10 人，女子組 10 人

Team leader : Mr. Jacky Yu, FMO, eokcyu@ust.hk, tel. 2358 6529

隊長：余啟趙先生，校園設施管理處，電郵 eokcyu@ust.hk，電話：2358 6529

2. Basketball 籃球

To be held between 4 August-28 October 2018 at various public sports centers

將於 2018 年 8 月 4 日至 10 月 28 日在各個公共體育中心舉行

Team leader : Professor Siu Fai Leung, ECON, sfleung@ust.hk tel. 2358 7618

隊長：梁兆輝教授，經濟系，sfleung@ust.hk，電話：2358 7618

3. Badminton 羽毛球

To be held between 19 May – 30 September 2018 at Lai Chi Kok, Tseung Kwan O or Wan Chai

將於 2018 年 5 月 19 日至 9 月 30 日在荔枝角，將軍澳或灣仔舉行

Team leader : Mr. Shiu Wah WOO, MAE, meswwoo@ust.hk, tel. 2358 8812

隊長：胡肇華先生，機械與航天工程系，meswwoo@ust.hk，內線 8812

4. Table Tennis 乒乓球

To be held between 31 May- 28 July 2018 at Cornwall Street Sports Center

將於 2018 年 5 月 31 日至 7 月 28 日在歌和老街體育中心舉行

Team leader : Mr. Forrest Kam, DBM, bmforrest@ust.hk , tel. 2358 6073

隊長：金志堅先生，商學院院長辦工室，bmforrest@ust.hk，內線 6073

5. Tenpin Bowling 保齡球

To be held on 10 June 2018 at Tsuen Wan Docos Bowling Centre

於 2018 年 6 月 10 日在荃灣迪高保齡球館舉行

Team leader : Mr. Chris Tso, FMO, eokytso@ust.hk, tel 34692061

隊長: 曹錦然先生 eokytso@ust.hk, 3469 2061

Staff members who are interested please contact the respective team leaders or Mrs. Emma Fung, soemma376@gmail.com

如同事有興趣參加，請聯絡有關項目隊長 或 馮蘇若懿女士 soemma376@gmail.com。

Details of competitions can also be found at LCSD's website:

比賽詳情亦可於康文署網頁查閱：

<https://corporategames.lcsd.gov.hk/tc/cg/2018/index.html>

As we are going to register our participants soon, please apply to team leaders asap.

為準備參賽者註冊，請盡快向有關項目的隊長申請。

Wish everyone wonderful time in participating and supporting this major community function!

請大家積極支持及參與「工商機構運動會」，祝願大家共享美好時光！